
Referat møde Fællesareal gruppen den 30. jan. 2018  

1. Beslutning af konkrete forslag til projekter, der skal fremlægges på afdelingsmødet eller projekter 

der skal søges penge til hos bestyrelsen.  Vi fandt frem til følgende: 

 

- Udendørs bordtennisbord, der skal placeres i ”grusstien” for enden af torvet. Efter 

cykelstativerne er der plads til et bordtennisbord hvis man flytter et af borde/bænkene til et 

andet sted. Caroline opstiller konkret forslag, der skal sendes til bestyrelsen før 

afdelingsmødet, så det kan blive præsenteret og stemt om. Det koster ca. 13.000 kr.  

- Annette har fundet dette aktivitetssæt til badminton//stangtennis/volleyball. Det er muligt at 

tage frem og stille op på torvet. Vi har målt og det kan være der. Thilde skriver en ansøgning til 

bestyrelsen om penge til dette: 5295 kr. Se link: https://www.tress.com/da-dk/sport-og-

idraet/slagbold/aktivitetssaet-653150/.Hertil skal vi også søge penge til ketcher til både 

badminton og stangtennis samt fjerbolde. Vi vil også gerne søge bestyrelsen om penge til at 

optegne boldbaner på torvet og cykelbaner rundt om bil og campingvogn. Først optegner vi 

med noget midlertidigt og derefter med noget permanent. Annette har fundet denne smarte 

markeringsvogn: https://www.josafety.dk/shop/perfekt-striper-markeringsvogn-791p.html 

Thilde sender en fælles ansøgning til bestyrelsen om dette da det samlet er under 10.000kr.  

- Vi skal have bygget en sandkasse ved siden af bil og campingvogn. Mika spørger de tidligere 

frivillige byggeherrer om de stadig vil bygge denne og Mika sørger for at bestille materialer, når 

han har hørt fra Caroline vedr. pengene! Caroline spørger bestyrelsen om bevillingen af penge 

til sandkasse stadig gælder og kontakter Mika.  

- Vedr. faldunderlag og rutchebane: Caroline spørger bestyrelsen om bevillingen af penge til 

dette også stadig gælder og Caroline kontakter Domea og den nye Anders!!! Vi tror på det i år 

2018.  

- Lisbeth tegner en bænk, der skal have form af en halvcirkel og placeres for enden af trappen 

ved bakken. Her kan man sidde og heppe på boldspillerne og vi ser det som en slags hæng ud 

sted for både gamle og unge.  

2. Vi skal finde ud af hvornår bestyrelsen senest skal have forslag tilsendt til afdelingsmødet.  

3. Vi skal efter afdelingsmødet have fundet en ny styregruppe for gruppen.  
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